
Wijkverpleging

| 5.120 [INRA even een belronde gemaakt nav opmerkingen Actiz en Zorgthuisnl over ontbreken

(afdoende) financiéle regelingen inzake COVID. Zie onderstaand, met veel dank aan | EEEZN dus,

de stand van zaken en voorstel voor vervolg.

Regelingen 2020

ZN publiceert as maandag CB regeling + meerkostenregeling thv tweede golf voor

aanbieders >10 mln (voor 2020). Hierover is afstemming met Actiz, het loket gaat eind

maart open. Dit is dus de aanvullende regeling die eerder ik meen in oktober afliep en

deze geldt dus niet voor de kleinere aanbieders (zeg: achterban zorgthuisnl, daarover

wordt nog gedacht).
Actiz en Zorgthuisnl vinden het zorgwekkend dat de regeling 2020 voor sommige kleine

aanbieders zeer slecht uitpakt (en dat de meeste verzekeraars daar erg moeilijk over

doen). Waar 0,8% meerkosten echt ongunstig uitpakt kunnen zorgaanbieders dit

aantoonbaar maken naar de verzekeraar en zal er op worden geacteerd, zo luidt het

verhaal van ZN maar in de praktijk ervaren zorgaanbieders dat het 0,8% is en geen cent

meer.

Volgens zorgaanbieders ontbreekt nu nog (steeds) een ex post regeling voor ELV covid

units voor organisaties met minder dan 10 min Zvw.

Regelingen 2021

Voor 2021 is er nog geen regeling voor de wijk (noch voor groten, noch voor kleineren).
Hier wordt wel over nagedacht, maar zorgaanbieders vragen zich af waarom het zo lang
duurt voor er een regeling is voor deze sector.

2021. Een regeling voor 2021 is voor zorgaanbieders alleen acceptabel als die voor alle

aanbieders werkt (en niet alleen voor de grote).
Actiz, Zorgthuisnl & Buurtzorg hebben (met medeweten van ZN) een enquéte onder hun

achterban uitgezet over de omzetdaling in de 2° golf. In het BO (ZN, Actiz) op 18/3 zullen

de resultaten van de enquéte worden besproken. Kennelijk is het beeld dat hieruit naar

voren komt nogal divers.

Aanbieders vinden het allemaal erg lang duren en willen eerder duidelijkheid.

Onze conclusie

Tav de uitwerking van de bestaande regelingen 2020 is het zaak dat er door aanbieders

concrete casuistiek wordt aangedragen bij ZN en NZa. Ik heb [EEE hierover gebeld en zij
herkende de signalen nog niet direct, maar zou intern navraag doen en komt er nog op

terug. Lijkt me niet direct iets waar we als VWS wat mee moeten.

olen nas In die zin is de enquéte die nu is uitgezet erg

behulpzaam en dat gaat hopelijk tot een concretisering en versnelling in het proces leiden.

Het lijkt erop dat ZN erg gericht is op de groten, waar er bij de kleinere organisaties ook

het nodige speelt. Daar moet ook aandacht voor zijn.

Lijkt me goed dat

jij dat in contact met ook doet (ook in aanloop naar BO 18/3). Zonder dat de aap bij
ons op de schouder komt uiteraard, want dit is wel echt iets dat bij partijen ligt ivm

zorgplicht.
Punt rond ELV cohortbedden zal ik in de werkgroep financién corona zvw navragen. Een

ander punt dat Actiz noemde is de samenloopin de WIz. Dit schijnt erg ingewikkeld te zijn
en verloopt uitermate moeizaam. De kans is dat hierdoor als gezegd dat geen enkele

zorgorganisatie een goedkeurende accountantsverklaring kan krijgen. Dat zal ik bij

werkgroep financién corona wlz neerleggen.
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